





FOOD & BEVERAGE 餐飲業

Sustainability Conference ReThink and Green Monday Co-curate Food & Sustainability Summit (6 Oct)

The co-curated "Food & Sustainability Summit" aims to bring together businesses to be part of a global ecosystem of future food and innovations to combat climate change, food insecurity, public health crisis, through transparent and scientific evaluations and implementations.

More details...

可持續發展會議Rethink與Green Monday攜手 策劃食物可持續發展峰會 (10月6日)

此「Food & Sustainability Summit」旨在引領各界企業成為全球生態系統的一分子,關注未來食物,實踐創新意念,以透明和科學實證的方法應對氣候變化、食物安全和公共衛生危機。<mark>詳情…</mark>



Hong Kong-based food-tech accelerator Brinc will join hands with DayDayCook, a content-to-commerce culinary platform to invest and support food technology companies scaling commercialisation in Greater China and Asia. Accelerated startups will receive an initial investment of US\$200,000, mentorship and business collaborations from both parties. The key investment themes of the programme include alternative protein, functional and novel ingredients, sustainable packaging, food supply chain innovation, and consumer agriTech solutions. Application is open until 31 August. More details...

第二輪Good Food Accelerator Programme 現正接受報名

本地食品科技加速器Brinc與內容商務主導的烹飪平台日日 煮共同投資並支持有意於大中華和亞洲區擴展業務的食品 科技公司。入選的初創公司將獲得 20 萬美元的初始投資、 Brinc和日日煮的指導以及業務合作機會。計劃的主要投資 項目包括替代蛋白、提升身體機能的新食材、可持續的環保 包裝、創新的食品供應鏈和消費者農業技術解決方案。報名 截止日期為8月31日。詳情...



Phase 2 of Controlled Environment Hydroponic Research and Development Centre (CEHRDC) Comes into Operation

At phase 2, CEHRDC and the Agriculture, Fisheries and Conservation Department (AFCD) are showcasing three newly introduced hydroponic cultivation technologies as well as three crops that were successfully cultivated with controlled environment hydroponic technology.

More details...

「全環控水耕研發中心」第二期正式投入運作

第二期計劃是與漁農自然護理署介紹三種最新引入的水耕種植科技,以及利用環控水耕技術成功栽培的三種農作物。詳情...

Sales Surge in Beverages and Fresh Produce on Online Platform

According to pandamart, an online supermarket run by foodpanda, the most ordered product category from January to June 2022 is "beverages", followed by "fresh produce", then "snacks and crisps". Compared with the same period in the previous year, the demand for fresh ingredients in the second quarter of 2022 increased by 119 percent, while the number of orders for local organic ingredients and fresh vegetables also grew exponentially by 370 percent and 73 percent respectively. Customers can receive delivery in 10 minutes the soonest after placing an order on pandamart, reflecting Hong Kong people has adapted to "quick commerce" services.

(Source: Hong Kong Economic Times, 21 July 2022)

網上超市購物 飲品新鮮食品熱賣

據foodpanda的網上超市pandamart發表統計,2022年1月至6月,最多定單的產品類別為飲品,其次為新鮮食品、零食及脆片。與去年同期相比,2022第二季新鮮食材的需求上升119%,其中以本地有機食材和新鮮蔬菜的定單數量急升,分別增加370%和73%。而在pandamart下單後最快10分鐘即可收到貨品,反映港人習慣「快商務」服務。(資料來源:經濟日報 2022年7月21日)

WINE 葡萄酒業



Courtesy: ProWine

ProWine Returns to Hong Kong (10-12 May 2023)

As one of the younger family members of ProWein Düsseldorf's international trade fairs, ProWine Hong Kong will return as the specialised wines and spirits section of HOFEX, Asia's leading food & hospitality trade-show.

More details...

國際葡萄酒與烈酒貿易展覽會重臨香港(2023年5月10至12日)

作為ProWein Düsseldorf國際貿易展覽中較年輕的一員,國際葡萄酒與烈酒貿易展覽會(ProWine Hong Kong)即將回歸亞洲首屈一指的國際食品餐飲及酒店設備展 HOFEX,買家可把握機會採購最新暢銷的葡萄酒和烈酒。詳情...

■ CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議及展覽業

StartmeupHK Festival: Welcome to a Future Unlimited (5-10 Sep)

Curated by InvestHK and guided by the theme 'A Future Unlimited', this year's StartmeupHK Festival features seven main events and each is open to attendees across the globe, and will showcase the latest startup and business trends on the metaverse, NFTs, gaming, sustainability, tech investments, healthtech, proptech and more.

More details...

StartmeupHK創業節「勇闖未來,迎接無限可能」(9月5至10日)

由香港投資推廣署策劃、亞洲年度初創盛事「StartmeupHK 創業節」載譽歸來。各主辦單位將以「勇闖未來,迎接無限可能」為主題,帶來一系列內容精彩且富有獨到見解的節目。其中包括7項主要活動及多項社群活動,覆蓋元宇宙、非同質化代幣、區塊鏈游戲、可持續發展、科技投資、健康科技,以及房地產科技等主題。詳情...

Restaurant & Bar Hong Kong x Gourmet Asia 2022 Returns on Stage (6-8 Sep)

The event will provide a professional platform for information sharing and nurturing long-lasting connections for the F&B industry. Co-located are Natural & Organic Asia and Retail Asia Conference & Expo and a series of events including Wine Tasting Theatre, Green Kitchen, NOA Academy and the Hong Kong Cocktail Fest in collaboration with the Hong Kong Tourism Board to celebrate the 25th Anniversary of the Establishment of the HKSAR.

More details...

香港餐飮展 🗴 亞洲高端食品展再臨 (9月6至8日)

此展覽將為餐飲業界帶來一個交流及學習的專業平台。同場並舉行「亞洲天然及有機博覽」和「亞洲零售論壇暨博覽會」以及各項活動包括:「醇酒品味廳」、「綠色煮意」、「天然有機學堂」以及為慶祝香港特別行政區成立25週年與香港旅遊發展局共同策劃的「香港雞尾酒節」等。<u>詳情…</u>

FESTIVAL 5-10 SEPT 2022

WELCOME TO A FUTURE UNLIMITED

GENERAL 一般消息



Hong Kong Ranks World No.2 Emerging Startup Ecosystem

Hong Kong has been ranked No.2 in the world's Top 100 Emerging Ecosystem, behind only Detroit (United States). The report by US-based research organisation Startup Genome identifies emerging ecosystems with high potential for early-stage startup communities, based on four factors: Performance, Funding, Market Reach and Talent & Experience. In 2021, the number of startups in Hong Kong increased to 3,755, a rise of 68 percent compared to 2017, according to InvestHK. More details...

香港初創生態系統全球排名第二

香港在全球百大初創生態系統中排名第二,僅次於美國的底特律。美國研究機構Startup Genome發表報告,以四大因素:績效、資金、市場觸及與人才和經驗進行分析,指出初創生態系統為早期創業社群帶來巨大潛力。根據投資推廣署的數據,2021 年度香港的初創企業數量增至 3,755 家,比2017 年增長 68%。詳情...

CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.

Our services are free, confidential and tailored to your needs.

Sindy Wong 黃思敏 Head of Tourism and Hospitality T: +852 3107 1067 swong@investhk.gov.hk

Lily Wang 王麗 Greater China and Australasia (所有來自大中華地區的業務) T: +852 3107 1037 Iwang@investhk.gov.hk

Jenny Hui 許嘉珮 Asia (other than Greater China) and France T: +852 3107 1047 jhui@investhk.gov.hk

investhk.gov.hk

Betty Leung 梁婉霞 Americas and Africa T: +852 3107 1028 bleung@investhk.gov.hk

Rebecca Chan 陳鳳霞 Europe (except France) T: +852 3107 1093 rebeccachan@investhk.gov.hk

> Find Us on Social Media 關注我們









